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Protokół nr LIII/1/10 

z sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne 

odbytej w dniu 30 czerwca 2010r.  

w Urzędzie Gminy w Grodzisku Dolnym 

 

O godz. 9.00 Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański dokonał otwarcia LIII sesji 

Rady Gminy Grodzisko Dolne. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 10-ciu radnych                         

(na 15-osobowy ustawowy skład Rady Gminy), co stanowi quorum, przy którym Rada Gminy 

może podejmować prawomocne uchwały. 

Nieobecni nieusprawiedliwieni Radni: Baj Andrzej, Czerwonka Stanisław, Grzywna Stanisław, 

Kryla Stanisław i Rydzik Zbigniew. 

Następnie Przewodniczący obrad przywitał Radnych Rady Gminy i zaproszonych Gości 

oraz poddał pod głosowanie protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy, odbytej   w dniu          

11 czerwca 2010r. Za jego przyjęciem głosowali wszyscy radni obecni na sesji (10 głosów 

„za”).  

Przedstawił porządek obrad LIII sesji Rady Gminy. W sprawie porządku obrad głos zabierali: 

Wójt Gminy Jacek Chmura zgłosił wniosek o poszerzenie porządku obrad o dodatkowe 

podpunkty w punkcie 4 porządku obrad o treści:  

 „3) w sprawie wyrażenia zgody na realizację wspólnie z Województwem Podkarpackim 

projektu „PSeAP – Podkarpacki System e-Administracji Publicznej”, 

4) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet roku 2010, 

5) w sprawie przystąpienia do partnerstwa w priorytecie IX Działania 9.1 Poddziałanie 9.1.1 

POKL, 

6) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Leżajskiemu na zadanie inwestycyjne 

pn. „Wykonanie projektu rozbudowy strażnicy Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Leżajsku”, 

7) w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok bieżący, 

8) w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy za 

I półrocze danego roku budżetowego, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 
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finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych 

instytucji kultury i samorządowych osób prawnych za I półrocze danego roku budżetowego.” 

Wszyscy radni obecni na sesji (10) głosowali za poszerzeniem porządku obrad. 

Po wprowadzeniu zmiany porządek sesji przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie  sesji,  stwierdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie protokołu  

   z poprzedniej sesji RG.  

2. Informacja Wójta Gminy o jego pracy w okresie międzysesyjnym. 

3. Przedstawienie informacji dotyczącej możliwości finansowania inwestycji w zakresie                                               

odnawialnych źródeł energii (solary). 

4. Podjęcie uchwał: 

1)w sprawie zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Gminy 

Grodzisko Dolne. 

 2)  w sprawie zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Wólka Grodziska, 

Grodzisko Górne i Grodzisko Dolne, 

3) w sprawie wyrażenia zgody na realizację wspólnie z Województwem Podkarpackim 

projektu „PSeAP – Podkarpacki System e-Administracji Publicznej”, 

4) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet roku 2010, 

5) w sprawie przystąpienia do partnerstwa w priorytecie IX Działania 9.1 Poddziałanie 9.1.1 

POKL, 

6) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Leżajskiemu na zadanie inwestycyjne 

pn. „Wykonanie projektu rozbudowy strażnicy Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Leżajsku”, 

7) w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok bieżący, 

8) w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy za 

I półrocze danego roku budżetowego, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych 

instytucji kultury i samorządowych osób prawnych za I półrocze danego roku budżetowego. 
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5. Ocena działalności GOPS, GBP, OK. i Zespołu ds. Oświaty za rok 2009. 

6. Ocena stanu porządku publicznego i ochrony p.pożarowej. 

7. Interpelacje  i zapytania. 

8. Sprawy różne i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad LIII sesji Rady Gminy. 

Realizacja porządku obrad: 

Ad. 1 Otwarcie  sesji,  stwierdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie protokołu  

    z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że punkt 1 uważa za zrealizowany. 

Ad. 2 Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy Jacek Chmura w skrócie poinformował o swoich działaniach w okresie od          

27 maja 2010r. oraz o odbytych spotkaniach służbowych.  

Ad. 3 Przedstawienie informacji dotyczącej możliwości finansowania inwestycji w zakresie                                               

odnawialnych źródeł energii (solary). 

Przewodniczący obrad powitał przybyłego  na sesję Pana Arkadiusza Wiśniowskiego 

Przewodniczącego Rady Gminy Przemyśl i oddał mu głos.  

Pan Arkadiusz Wiśniowski przedstawił możliwości instalowania kolektorów słonecznych 

sposobem gospodarczym oraz możliwości pozyskiwania na ten cel zewnętrznego 

dofinansowania. Omówił zrealizowany w miejscu jego zamieszkania projekt dofinansowany   

z Fundacji „Rzeczypospolita Internetowa” , w wyniku którego mieszkańcy mogli, przy 

niewielkim wkładzie własnym, zainstalować kolektory na swoich domach.  Zaprosił 

wszystkich zainteresowanych tym tematem do udziału w warsztatach i szkoleniach             

n.t. odnawialnych źródeł energii i ekonomii społecznej w Horyńcu Zdroju. Zapewnił, że po 

odbyciu szkoleń i warsztatów będzie można samemu zbudować kolektor; przy samodzielnej 

budowie koszt 1 kolektora wynosi ok. 3 tys. zł, przy zakupie całego urządzenia – ok. 10 tys. zł. 

W skrócie omówił poszczególne etapy domowego budowania solarów. Przybliżył też 

obecnym na sesji temat budowy przyzagrodowych wiatraków do produkcji energii. 

W dyskusji glos zabrali: 
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Radny Stanisław Hospod zapytał: Czy można uzyskać dofinansowanie zewnętrzne do budowy 

kolektorów? 

Pan A. Wiśniowski odpowiedział, że jeżeli ktoś zechce zakupić kolektory, to może wziąć 

kredyt, zakupić kolektory a bank dopłaci do tego kredytu 45% jego wartości. 

Radny Jerzy Gdański: Czy potrzebne jest powołanie stowarzyszenia, które zajmowałoby się 

odnawialnymi źródłami energii? 

Odpowiedź Pana A. Wiśniowskiego: Jak najbardziej. Stowarzyszenie jest dobrym pomysłem. 

Stowarzyszenia mogą się starać o środki zewnętrzne, np. na utworzenie spółdzielni socjalnej 

itp. 

Wójt Gminy Jacek Chmura podziękował Panu Wiśniowskiemu za przybycie na sesję                   

i przybliżenie mieszkańcom gminy tematu odnawialnych źródeł energii. Poinformował, że  

spotkanie na ten temat odbędzie się w dniu 15.07.2010r. o godz. 18-tej  w Ośrodku Kultury 

w Grodzisku Dolnym. Mogą w nim wziąć udział wszyscy zainteresowani tym tematem. 

Projekt budowy kolektorów systemem gospodarczym uznał za bardzo dobry pomysł. 

Ad. 4 Podjęcie uchwał: 

1)w sprawie zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Gminy 

Grodzisko Dolne. 

 2)  w sprawie zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Wólka Grodziska, 

Grodzisko Górne i Grodzisko Dolne, 

3) w sprawie wyrażenia zgody na realizację wspólnie z Województwem Podkarpackim 

projektu „PSeAP – Podkarpacki System e-Administracji Publicznej”, 

4) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet roku 2010, 

5) w sprawie przystąpienia do partnerstwa w priorytecie IX Działania 9.1 Poddziałanie 

9.1.1 POKL, 

6) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Leżajskiemu na zadanie 

inwestycyjne pn. „Wykonanie projektu rozbudowy strażnicy Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Leżajsku”, 

7) w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok bieżący, 
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8) w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

za I półrocze danego roku budżetowego, informacji o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planów finansowych 

samorządowych instytucji kultury i samorządowych osób prawnych za I półrocze danego 

roku budżetowego. 

Ad. 4.1 Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska inż. 

Adam Czerwonka – w imieniu Wójta Gminy - przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

Studium Uwarunkowań  i Kierunków Zagospodarowania Gminy Grodzisko Dolne. Udostępnił 

również do wglądu mapowe załączniki do uchwały obejmujące ¼ terenu gminy. 

Wójt Gminy Jacek Chmura omówił propozycje zmian dot. usytuowania na terenie gminy pól 

wiatrakowych i podstrefy Tarnobrzeskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej. Zaznaczył, że 

uchwała będzie załącznikiem do wniosku o ustanowienie podstrefy TSSE. Nadmienił, że 

pierwotnie teren, który miał być objęty planem był mniejszy, ale gmina postawiła warunki 

dot. odległości pól wiatrakowych od zabudowań, a to spowodowało konieczność objęcia 

planem terenów zabudowanych. 

Nie było innych zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący obrad przeprowadził głosowanie nad 

projektem omawianej uchwały. 

Uchwała nr LIII/330/10  w sprawie zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Gminy Grodzisko Dolne /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 

10-ma  głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 4.2  Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska   

inż. Adam Czerwonka – w imieniu Wójta Gminy - przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Wólka Grodziska, Grodzisko Górne          

i Grodzisko Dolne. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji. 

Przewodniczący obrad przeprowadził głosowanie nad projektem omawianej uchwały. 

Uchwała nr LIII/331/10  w sprawie zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości 

Wólka Grodziska, Grodzisko Górne i Grodzisko Dolne /w wersji zaproponowanej/ - została 

przyjęta 10-ma  głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 4.3 Sekretarz Gminy Grzegorz Potaczała – w imieniu Wójta Gminy – przedstawił projekt 

uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na realizację wspólnie z Województwem Podkarpackim 

projektu „PSeAP – Podkarpacki System e-Administracji Publicznej. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji. 
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Przewodniczący obrad przeprowadził głosowanie nad projektem omawianej uchwały. 

Uchwała nr LIII/332/10 w sprawie wyrażenia zgody na realizację wspólnie                                

z Województwem Podkarpackim projektu „PSeAP – Podkarpacki System e-Administracji 

Publicznej /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 10-ma  głosami „za” i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad. 4.4 Skarbnik Gminy Barbara Jużyniec – w imieniu wójta Gminy – przedstawiła projekt 

uchwały  w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet roku 2010. 

Nie było zgłoszeń do zabrania głosu. 

Przewodniczący obrad przeprowadził głosowanie nad projektem omawianej uchwały. 

Uchwała nr LIII/333/10 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet roku 2010          

/ w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 10-ma  głosami „za” i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad. 5.5 Dyrektor Zespołu ds. Oświaty Pani Maria Rydzik przedstawiła projekt uchwały             

w sprawie  przystąpienia do partnerstwa w priorytecie IX Działania 9.1 Poddziałanie 9.1.1 

POKL. Wyjaśniła, że nawiązanie partnerstwa Gminy Grodzisko Dolne ze Stowarzyszeniem 

Rozwoju Wiosek Opaleniska, Zmysłówka, Podlesie jest konieczne dla kontynuowania 

projektu „Przedszkolaki z przyszłością” realizowanego w Szkole  Podstawowej                           

w Opaleniskach. 

Przewodniczący obrad przeprowadził głosowanie nad projektem omawianej uchwały. 

Uchwała nr LIII/334/10 w sprawie   przystąpienia do partnerstwa w priorytecie IX Działania 

9.1 Poddziałanie 9.1.1 POKL      / w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 10-ma  

głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5.6  Skarbnik Gminy Barbara Jużyniec – w imieniu wójta Gminy – przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Leżajskiemu na zadanie 

inwestycyjne pn. „Wykonanie projektu rozbudowy strażnicy Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Leżajsku”. Wyjaśniła, że wsparcie finansowe w wys. 15.000 zł 

dotyczy przekazania środków na opracowanie dokumentacji projektowej łącznika 

garażowego w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Leżajsku. 
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Komendant PSP w Leżajsku Bogusław Kołcz uzasadnił potrzebę budowy dodatkowych 

pomieszczeń garażowych dla specjalistycznego sprzętu ratowniczego będącego na 

wyposażeniu jednostki. Podziękował za udzielone wsparcie finansowe. Zadeklarował dalszą 

pomoc w wyposażaniu jednostek OSP w terenu tutejszej gminy. 

Nie było więcej zgłoszeń do zabrania głosu. 

Przewodniczący obrad przeprowadził głosowanie nad projektem omawianej uchwały. 

Uchwała nr LIII/335/10 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Leżajskiemu 

na zadanie inwestycyjne pn. „Wykonanie projektu rozbudowy strażnicy Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Leżajsku”        / w wersji zaproponowanej/ - 

została przyjęta  9-ma  głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się” i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad. 5.7  Skarbnik Gminy Barbara Jużyniec – w imieniu wójta Gminy – przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie  dokonania zmian w budżecie gminy na 2010 rok. 

Nie było zgłoszeń do zabrania głosu. 

Przewodniczący obrad przeprowadził głosowanie nad projektem omawianej uchwały. 

Uchwała nr LIII/336/10 w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2010 rok               

/  w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 10-ma głosami „za” i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad. 5.8 Skarbnik Gminy Barbara Jużyniec – w imieniu wójta Gminy – przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Gminy za I półrocze danego roku budżetowego, informacji o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planów finansowych 

samorządowych instytucji kultury i samorządowych osób prawnych za I półrocze danego 

roku budżetowego. 

Nie było chętnych do zabrania głosu. 

Przewodniczący obrad przeprowadził głosowanie nad projektem omawianej uchwały. 

Uchwała nr LIII/337/10 w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Gminy za I półrocze danego roku budżetowego, informacji                      

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu 

wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury i samorządowych osób 

prawnych za I półrocze danego roku budżetowego/ w wersji zaproponowanej/ - została 

przyjęta      10-ma głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5. Ocena działalności GOPS, GBP, OK i Zespołu ds. Oświaty za rok 2009. 

Kierownik Gm. Ośrodka Pomocy Społecznej mgr Andrzej Wikiera przedstawił informację        

o działalności GOPS za rok 2009 (w załączeniu do protokołu).  

Radni 8-ma głosami „za” przy 2-ch „wstrzymujących się” przyjęli informację o działalności 

GOPS za 2009r. 

Następnie działalność Gminnej Biblioteki Publicznej za 2009r. omówiła Pani Dyrektor 

Krystyna Zagrodzka, m.in. opowiedziała o zorganizowanych przez GBP imprezach mających 

na celu propagowanie czytelnictwa wśród najmłodszych. Informacja o działalności Gminnej 

Biblioteki Publicznej stanowi załącznik do protokołu. 

Radni 8-ma głosami „za” przy 2-ch „wstrzymujących się” przyjęli informację o działalności 

GBP za 2009r. 

Pani Dyrektor Zespołu ds. Oświaty Maria Rydzik przedstawiła informację o pracy Zespołu       

w 2009r. (w załączeniu do protokołu). 

Radni 10-ma głosami „za”  przyjęli informację o działalności ZdsO za 2009r. 

Sprawozdanie z działalności kulturalno-oświatowej i rekreacyjno-sportowej Ośrodka Kultury 

w Grodzisku Dolnym za od 1.01.2009r. do 31.12.2009r. (w załączeniu do protokołu)                

w zastępstwie Pani Dyrektor OK. przedstawiła Agnieszka Klin – pracownik Ośrodka Kultury.  

Radni 8-ma głosami „za” przy 2-ch „wstrzymujących się” przyjęli informację o działalności OK 

za 2009r. 

Ad. 6 Ocena stanu porządku publicznego i ochrony p.pożarowej.  

Kierownik Posterunku Policji w Grodzisku Dolnym przedstawił informację o stanie 

bezpieczeństwa publicznego na terenie tutejszej gminy i powiatu leżajskiego (w załączeniu 

do protokołu). 

Komendant Państwowej Straży Pożarnej w Leżajsku mł. bryg. mgr inż. Bogusław Kołcz 

przedstawił działania PSP w Leżajsku i jednostek OSP z terenu tut. Gminy w zakresie działań 

p.pożarowych i ratowniczych. Omówił działania jednostek w czasie dwukrotnego zagrożenia 

powodziowego na terenie tutejszej gminy, powiatu leżajskiego i woj. podkarpackiego. 

Zwrócił uwagę na konieczność utrzymywania drożności przepustów na rowach 

melioracyjnych i przydrożnych. W przypadku klęsk żywiołowych konieczny też jest sprawny 
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przepływ informacji. Podziękował wszystkim za zaangażowanie w czasie akcji powodziowej 

na terenie gminy oraz za wysyłanie jednostek OSP do innych gmin poszkodowanych w czasie 

powodzi. 

W dyskusji głos zabierali: 

Radny Stanisław Ryfa poruszył następujące sprawy: 

1) podziękował za sprawną akcję p.powodziową na terenie sołectwa Laszczyny, 

2) zwrócił uwagę, na konieczność zabezpieczenia odpowiedniej ilości worków w magazynie 

p.powodziowym, aby cena była niższa (w czasie powodzi ceny cały czas rosły i były problemy 

z ich zakupem), 

3) zapytał:  Czy nie powinno się zabezpieczać zapasów żywności na wypadek klęsk 

żywiołowych? 

Komendant PSP odpowiedział, że były prowadzone zbiórki żywności, społeczeństwo było 

bardzo ofiarne. 

Radny Stanisław Nicpoń zapytał: Czy są robione szacunki co do prognoz zagrożeń i czy są 

tworzone plany budowy zabezpieczeń p.powodziowych? Słyszy się tylko o zalewaniu wsi, 

miasta są lepiej zabezpieczone. 

Odpowiedź Komendanta Komendy Powiatowej PSP: Na nic się zda prognozowanie zagrożeń, 

bo nie zawsze można przewidzieć nawałnice lokalne. Prognozowanie zagrożeń dotyczy 

głównie rzek. 

Wójt Gminy Jacek Chmura zdał omówił działania, jakie były prowadzone w czasie 

wystąpienia zagrożenia powodziowego w m-cach maju i czerwcu br. Podał, że w czasie 

majowej powodzi zużytych zostało 13 tys. szt. worków, tyle samo w czasie powodzi 

czerwcowej, na stanie magazynowym mamy w tej chwili zapas 10 tys. szt. worków. 

Z terenu gminy , jako pomoc dla osób poszkodowanych w czasie powodzi, zebrano ok. 10 ton 

płodów rolnych, 4 busy innej pomocy tj. odzież, pościel, żywność, środki czystości itp.  

W budżecie gminy zostały zabezpieczone środki w wys. 50 tys. zł na wykonanie systemu 

alarmowego powiadamiania. 

Komendant KP PSP wyjaśnił, że system, o którym mówił Wójt Gminy, jest bardzo 

nowoczesnym, bezprzewodowym systemem szybkiego powiadamiania. Sprawdza się             

w ekstremalnych warunkach, ma dodatkowe zasilanie w przypadku przerw w dostawie 

energii elektrycznej.  
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Prezes Zarządu Gminnego OSP Włodzimierz Majkut powiedział o wsparciu finansowym 

udzielonym przez miejscowe jednostki OSP – jednostkom poszkodowanym w czasie powodzi 

na zakup zniszczonego sprzętu. 

Wójt Gminy Jacek Chmura, podsumowując omawiany temat, podziękował Komendantowi 

Gminnemu OSP dh Andrzejowi Moszkowiczowi za koordynowanie działań w czasie akcji 

p.powodziowej w czasie II fali powodziowej i dh Andrzejowi Pałys-Rydzik za koordynowanie 

działań w czasie I fali powodziowej. Podziękował również Prezesowi Zarządu Gminnego OSP 

za jego wkład pracy  w opanowanie żywiołu. 

Ad. 7. Interpelacje  i zapytania.  

Nie zgłoszono zapytań i interpelacji.  

Ad. 8 Sprawy różne i wolne wnioski. 

Sołtys Bechta zapytał: Co z wycięciem krzaków k. Pani Majewiczowej? Poprosił o wysłanie do 

tej Pani pisemnego upomnienia. 

Odpowiedź Wójta Gminy: Jeżeli zakrzaczenie wchodzi w pas drogowy, to po nieskutecznym 

upomnieniu wyślemy bezrobotnych, którzy wytną krzaki. 

Sołtys Krzysztof Dąbek: Co z basenem w Wólce Grodziskiej? 

Odpowiedź Wójta Gminy: Wykaz szkód został sporządzony i przekazany do właściwej 

instytucji. Niestety nie wiadomo kiedy będzie realizowany zbiornik na Wólce. 

Sołtys Wojtyna zapytał: Co z mostem w Chodaczowie? Obok mostu powstały wyrwy, trzeba 

zabezpieczyć filary, bo może dojść do zawalenia mostu. 

Odpowiedź Wójta Gminy: Szkody zostały wyszacowane i zgłoszone. Trzeba wykonać 

ekspertyzę. Jeżeli pojawią się zewnętrzne środki finansowe, to będziemy myśleć o budowie 

umocnień. Wójt Gminy przedstawił listę największych szkód powstałych w czasie powodzi.   

Sołtys Jan Bielecki: Woda wymyła werwę w rowie przy drodze powiatowej i zagraża to 

obsuwaniem się asfaltu. 

Odpowiedź Wójta Gminy: Trzeba jak najszybciej zabezpieczyć pobocze drogi. 

Radny Stanisław Ryfa: Czy to prawda, że Pan Piróg przegrał sprawę w sądzie w sprawie 

ustalenia właściciela drogi? 

Odpowiedź Wójta Gminy: Tak sprawa została wygrana przez gminę. Sporna droga jest drogą 

gminną. Po otrzymaniu wyroku będziemy egzekwować otwarcie przejazdu. 
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Na zakończenie dyskusji Wójt Gminy zaprosił wszystkich na spotkanie z Wiceministrem 

Rolnictwa. 

 O godz 14.10 przewodniczący obrad ogłosił zamknięcie obrad LIII sesji Rady Gminy 

Grodzisko Dolne. 

 

Protokolant:                                                                                              Przewodniczący obrad: 

Janina Rydzik                                                                                                     Jerzy Gdański 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 


